
FAU møte Algarheim skole 09.04.25  

Godkjenning av innkalling: ok  

Godkjenning av referat: ok   

Saker fra tidligere som drøftes med rektor:  

- Skjermbruk i spisetid: personale har hatt prosess rundt dette. De ønsker ikke et forbud, 

men man anbefaler variasjon. Rektor holder i dette videre. De minste bruker i dag ca. 

30 min. på spising. De eldste bruker ca. 20 min. Det er opprinnelig 15 min. som er 

nedsatt. Det som brukes utover dette lånes av undervisningstiden. Skolen vil vurdere 

ila neste skoleår om dette skal organiseres annerledes.  

- Mobilhotell: tatt opp av FAU i høst. Personale har forhørt seg om dette og det er et 

ankepunkt at skolen har erstatningsansvaret dersom de blir ødelagt når de står i et 

mobilhotell. Rektor ønsker å se nærmere på hvilke løsninger som finnes og hvordan 

det gjøres på andre skoler i kommunen. Flere lærere på mellomtrinnet er positive til 

mobilhotell på bakgrunn av at man ser at det er utfordringer med at enkeltelever tar 

med mobil ut i friminutt, i gym e.l. Et alternativ er da å teste det ut på mellomtrinnet 

der behovet anses størst. 

Andre saker tatt opp med rektor:  

- Innspill fra FAU – representant angående Transpondermelding om hendelse: mange 

foreldre har ikke snakket med barn om slike ting ennå. Ønskelig at skolen kan gi noe 

veiledende informasjon når slike hendelser oppstår. Rektor svarer ut at dette er noe 

som foresatte er best rustet til å gjøre selv med tanke på hva slags informasjon barnet 

trenger/tåler for å unngå å skape unødvendig frykt eller engstelse.  

- Kommentar fra FAU – representant: har hørt at foresatte som har barn som skal starte 

her er bekymret for at det er svært åpent rundt skolen og med store områder og 

tilliggende skogsområder. Spør hvorvidt det er mulig å sperre av eller overvåke på 

annet vis? Rektor svarer at dette er svært strengt, men at det er muligheter for å se på 

tilsynsplanene for de ansatte for å se om voksentettheten kan økes ute.  

- Rektor informerer om at det er ønske fra elever om å skaffe skatemoduler. Rektor 

sjekker mer ut hvilke områder som er aktuelle og hører videre med elevrådet og 

personalet. 

 



 

Info fra SU:  

- Det er tatt opp at det er dårlig språkbruk blant elever. Det har kommet forslag om å 

arrangere storforeldremøte der dette er tema. Kanskje bør det også være et tilbud om å 

delta på Teams, slik at flere blir med på disse møtene. 

- SU har fått søknad fra elevrådet om utstyr de ønsker seg.  

- Mye ødeleggelser i hallen. Det blir tilsyn av vektere der på kveldstid.  

- Ønske om grønnsakshage fra skolen. Tilbakemelding fra FAU om at dette må i så fall 

skolen eie. Erfaring fra barnehager med hærverk på kveld/helg.  

- Elevrådet har også ønsket tilskudd til aktivitetsdager som elevrådet skal arrangere. 

FAU leder har ikke fått søknaden på mail fra rektor. Møyfrid sjekker ut dette og sender 

søknaden på mail. Søknad tas opp på neste møte.  

Info fra KFG: representant var ikke på møte og har ikke mottatt referat.  

Eventuelt:  

- Kun 7. trinn som har gitt beskjed om at de skal på tur. Rufus billetter (15 personer, 

maks fire voksne) bestilles av Beate (kasserer) i FAU og leveres med Bring på skolen. 

Må bestilles på nett. Therese oppdaterer turplansjen. Merk at fakturaer må sendes på 

mail til kasserer: kassereralgarheim@gmail.com. 

- Mange bekymrede voksne etter hendelsen på mandag. Er dette noe FAU kan avhjelpe? 

Det foreslås å få rektor til å sende ut informasjon om at det nå er satt inn ekstra tilsyn 

og minne om at foresatte må snakke med sine barn om hvordan man agerer i slike 

situasjoner.  

 

Referent: Una Holm  
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